

Management Report for the six months period ended 30 June 2024

مجموعة إي إس جي ستاليونز الإمارات ش م خ تقرير الإدارة عن فترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٤

The Group has achieved a revenue of AED 639.55 million for the period ended 30th June 2024 compared to AED 266.43 million for the same period in 2023.

The net results of the period show net profit of AED 130.99 million compared to AED 597.14 million of net profit for the same period in 2023.

Analysis of the financial results is given here below:

Analysis of Financial Results:

- Revenue for the period amounted to AED 639.55 million vs AED 266.43 million for the same period in 2023.
- Share of profit from investment in associate and joint ventures amounted to AED 15.41 million vs AED 12.67 million for the same period in 2023.
- General & administration expenses amounted to AED 65.61 million compared to AED 25.94 million for the same period in 2023.
- Selling & Distribution expenses amounted to AED 63.08 million compared to Nil for the same period in 2023.
- Loss from investments carried at fair value through profit and loss amounted to AED 9.48 million vs AED 3.47 million for the same period in 2023.
- Gain on disposal of a subsidiary amounted to AED 136.86 million in the first half of 2023 while no subsidiaries were disposed during this period.
- Gain on disposal of an associate amounted AED 409.13 million in the first half of 2023 while no associates were disposed during this period.
- Operational profit amounted to AED 118.9 million compared to AED 52.2 million for the same period of 2023.
- The financial results for the year amounted to net profit of AED 130.99 million compared to a net profit of AED 597.14 million for the same period in 2023.

ESG management reaffirms its Shareholders of its commitment to enhance the pace of development of the company's business and activities to attain sustainable growth.

حققت المجموعة إيرادات بلغت ٦٣٩,٥٥ مليون درهم لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٤ مقارنة ب ٢٦٦,٤٣ مليون درهم لنفس الفترة من عام ٢٠٢٣.

أظهرت نتائج الأعمال للفترة صافي ربح قدره ١٣٠,٩٩ مليون درهم مقارنة بصافي ربح قدره ٥٩٧,١٤ مليون درهم في نفس الفترة من العام ٢٠٢٣.

وفيما يلي تحليل لتلك النتائج:

تحليل النتائج المالية:

- بلغت إيرادات المبيعات للفترة ٦٣٩,٥٥ مليون درهم مقابل ٢٦٦,٤٣ مليون درهم في نفس الفترة من عام ٢٠٢٣.
- بلغت حصة أرباح الإستثمار في الشركات الزميلة والمشاريع المشتركة ١٥,٤١ مليون درهم مقابل ١٢,٦٧ مليون درهم في نفس الفترة من العام ٢٠٢٣.
- بلغت المصاريف العمومية والإدارية ٦٥,٦١ مليون درهم مقابل ٢٥,٩٤ مليون درهم في نفس الفترة من عام ٢٠٢٣.
- بلغت مصاريف البيع والتوزيع ٦٣,٠٨ مليون درهم مقابل لا شيء لنفس الفترة من عام ٢٠٢٣.
- بلغت الخسارة من الإستثمارات المدرجة بالقيمة العادلة من خلال الربح والخسارة ٩,٤٨ مليون درهم إماراتي مقابل ٣,٤٩ مليون درهم لنفس الفترة من عام ٢٠٢٣.
- بلغ الربح من بيع شركة تابعة ١٣٦,٨٦ مليون درهم في النصف الأول من عام ٢٠٢٣ فيما لم يتم بيع أي شركات تابعة خلال هذه الفترة.
- بلغ الربح من بيع شركة زميلة ٤٠٩,١٣ مليون درهم في النصف الأول من عام ٢٠٢٣ فيما لم يتم بيع أي شركات زميلة خلال هذه الفترة.
- بلغ الربح التشغيلي ١١٨,٩ مليون درهم مقابل ٥٢,٢ مليون درهم لنفس الفترة من عام ٢٠٢٣.
- بلغت النتائج المالية للفترة صافي ربح قدره ١٣٠,٩٩ مليون درهم مقارنة بصافي ربح قدره ٥٩٧,١٤ مليون درهم لنفس الفترة من عام ٢٠٢٣.

تؤكد الإدارة لمساهمتها في تعزيز وتيرة التطور لأعمال وأنشطة الشركة من أجل تحقيق النمو المستدام.

كايد علي خرما - الرئيس التنفيذي

Kayed Ali Khorma – Chief Executive Officer

